
Bestyrelsesmøde 02-09-2019

Der skal være lavet 5 års gennemgang e�er rørprojektet i år. Bestyrelsen har været i kontakt med 
Falkon omkring procedure. Bestyrelsen har bedt Falkon om at starte proceduren og udføres på 
medregnet �d.

Der undersøges låneomlægningsmuligheder for foreningen

Bestyrelsen har modtaget �lbud fra Krüger omkring en servicea�ale. Der blev beslu�et at afslå 
�lbuddet. 

Den skri�lige generalforsamling blev gennemført og værdis�gningen er vedtaget. Der er omdelt 
sedler med nye værdier i postkasser. Referat fra skri�lig generalforsamling er lagt online. 

Bænke klares �l næste år. Der er en dør ved 177 som stadig er i stykker – processen er i gang. 

Ishøj Hegn kontaktes i forhold �l lyddæmpning

Mur ved varmecentralen er stadig fug�g e�er regn – Her følges op.

Der følges op med administrator

Der ryges igen for et af erhvervslejemålene. Der følges op med administrator brev �l bager.

Administrator kontaktes omkring opdatering af antallet af erhvervslejemål og privat lejemål i 
oversigt

5 års gennemgang e�er rørprojekt1.

Tilbud på låneomlægning2.

Tilbud fra Krüger3.

Afstemning om værdis�gning4.

Status viceværtsopgaver5.

Status andel med utæt badekar6.

Henvendelse omkring rygning fra erhvervslejemål7.

Opdatering af oversigt over lejemål8.



Hofor har kontaktet bestyrelsen omkring møde. De�e sæ�es op med vicevært og vvs.

Et erhvervslejemål bliver besig�get i forhold �l standen af erhvervslejemålet.

De�e skydes �l foråret.

De�e skydes �l foråret.

HOFOR9.

Erhvervslejemål10.

Forsikringer11.

Oprydning af kælder og lo� 12.


